
 

Hengelo, 8 juli 

 

Geachte college, 

De SP draagt in Hengelo uit om op een laagdrempelige en toegankelijke wijze een sportaanbod aan 
te bieden omdat dit een belangrijke bijdrage levert aan de kwaliteit van de samenleving, waarin 
verbondenheid, cohesie en het voorkomen van sociale uitsluiting van belang zijn. Bewegen is gezond. 
Wij vinden dat sporten op jonge leeftijd bevordert moet worden. Hoe jonger mensen met sporten 
beginnen, hoe langer zij doorgaans actief blijven. 

Sportverenigingen in Hengelo moeten voldoende ondersteund worden, hiermee wordt voorkomen 
dat vrijwilligers overvraagd worden door telkens op te bouwen en op te ruimen en verenigingen hun 
contributie fors moeten verhogen. De SP staat voor verbinding en wij vinden het dan ook verstandig 
om scholen en sportverenigingen in Hengelo de kans te geven om meer met elkaar samen te werken 
en gebruik te maken van elkaars ervaringen.  

23 november 2021 heeft er een Politieke Markt plaatsgevonden ten aanzien van het 'Breedtesport-
initiatief'. Dhr E. Herder, initiatiefnemer en woordvoerder voor 20 samenwerkende partijen, heeft de 
raad ingelicht en volgens de destijds voorzitter, H. Steen respect en bewondering van de Raad 
geoogst. Wethouder C. Bruggink heeft die avond een duidelijke opdracht gekregen en deze 
toegezegd om met een notitie te komen over gebruik van sportzaalruimte, nu en in de toekomst in 
relatie tot het feit dat er gymzaaltjes en een sporthal verdwijnen. Daarnaast heeft de wethouder een 
toezegging gedaan om deze plannen te betrekken in de gesprekken die gevoerd gaan worden of 
inmiddels gevoerd zijn. Waarbij er onderzocht zou worden wat de knelpunten zijn met name om 
deze op te lossen. Er is een toezegging gedaan om de Raad periodiek te informeren rondom dit 
onderwerp. Op 8 februari 2022, tijdens een Politieke Markt, is het college nogmaals geattendeerd op 
de toezegging dat er een overzicht zou komen van het gebruik van sportzalen/-hallen in relatie tot 
het verdwijnen van zalen/ -hallen.  

Spijtig hebben wij moeten concluderen dat tot op heden er nog geen notitie is verschenen. Vragen 
die de Raad 9 maanden geleden heeft gesteld zijn momenteel nog steeds niet beantwoord. Daarbij 
lijkt het ‘Breedtesport-initiatief’ tot op heden nog geen stap verder te zijn gekomen. De Raad is 
hierover periodiek niet geïnformeerd. 

Vanuit de SP-fractie hebben wij de volgende vragen: 

1. Waarom heeft de raad de toegezegde notitie nog niet mogen ontvangen? 
2. Wanneer zal de Raad deze toegezegde notitie mogen ontvangen vanuit het college? 
3. Wat maakt dat er nog geen ontwikkeling is met betrekking tot het aan de Raad gepresenteerde 

‘Breedtesport-initiatief’? 
4. Wat is de stand van zaken rondom het betrekken van deze plannen in de gesprekken die nu 

gevoerd gaan worden of al zijn? 
5. Wat maakt dat de Raad periodiek niet is geïnformeerd? 
6. Hoe wordt de Raad vanaf heden meegenomen in de ontwikkelingen rondom dit onderwerp? 

 



Hoogachtend, 

 

Gerrit-Jan Leusink namens de SP-fractie 

 


